
PROTOKÓŁ nr 5 z dnia 05.06.2023 r 

Z POSIEDZENIA RADY RODZICÓW 

Szkoły Podstawowej nr 20 w Gdyni  

w roku szkolnym 2022/2023  

 

W dniu 05 czerwca 2023 o godzinie 17:30 odbyło się spotkanie Rady Rodziców SP nr 20 im. 2 

Morskiego Pułku Strzelców w Gdyni. 

W spotkaniu wzięło udział 14 przedstawicieli klas na 26 oddziałów szkolnych (nie obecni 

przedstawiciele następujących klas: 1B, 1C, 2A, 3A, 3B, 4B, 5C, 6A, 8A, 8B, 8C, 8F). 

Obradom przewodniczyła przewodnicząca RR Pani Aleksandra Korbeń oraz pozostali 

członkowie Prezydium w składzie:  

Karolina Urbańska – wiceprzewodnicząca RR SP 20 w Gdyni 

W spotkaniu wzięli udział przedstawiciele szkoły w składzie: 

Dyrektor SP 20 Pani Marta Szymańska,   

Wicedyrektor Pani Iwona Nitychoruk i Iwona Jaszińska-Kondrat 

Pani Agata Góral (świetlica) 

Zebranie odbyło się zgodnie z poniższym harmonogramem: 

 
1. Przywitanie 
2. Powitanie gości. (pani Dyrektor Marta Szymańska, Pani Vice dyrektor Iwona Jaszińska – Kondrat 

                                Pani Vice dyrektor Iwona Nitychoruk, Pani Agata Goral (świetlica)  
 

3. Wybór protokólanta. – Pani Karolina Urbańska 
4. Przedstawienie propozycji ubezpieczenia dzieci na kolejny rok -przedstawiciel INTERRISK 

 

Podjęto decyzje o dobrowolnym wyborze składki na ubezpieczenie dzieci na rok szkolny 

2023/2024. Podobnie jak w ubiegłym roku na stronie Rady Rodziców pojawi się link odsyłający 

do formularza ubezpieczyciela.  

 
5. Informacja n/t anteny sieci komórkowej PLAY -pani dyr. Marta Szymańska oraz przedstawiciel 

firmy P4 Pan Krzysztof Kobiela i podjęcie uchwały w tej sprawie/ opinia. W związku z dużymi 
wątpliwościami ustalono, że do 16.06 przedstawiciele RR zbiorą informację w klasach i za 
pomocą Librusa przekażą informację przewodniczącej pani A. Korbeń. 
 

 
6. Informacja o stanie konta RR na dzień 31.05.2023r. oraz poniesionych wydatkach do tej pory w 

załączeniu zestawienie do wglądu. 
 

Wpłaty do maja wynoszą 42 000 zł.  
Wynik za najlepszą frekwencję wpłat za II semestr zostaną ogłoszone na festynie 17.06. 

 
 

7. Informacja o organizowanym Festynie 17-06-2023r. – Pani Anna Goral ( co jest jeszcze potrzebne) 
 
Zaplanowano wiele atrakcji. Najbardziej palące potrzeby to: fanty na licytację, gadżety na loterię. 



Sztućce, talerzyki jednorazowe. Pomoc przy obsłudze loterii, kawiarenki oraz o pomoc przy 
sprzątaniu po festynie.   

8. Wolne wnioski. 
 
brak 
 

9. Zakończenie obrad oraz wyznaczenie terminu kolejnego zebrania – WRZESIEŃ 2023 

 


